
 

 

PÖYTÄKIRJA 

  
 
RENKAJÄRVEN SUOJELUYHDISTYKSEN VUOSIKOKOUS 2016 
 
Aika Lauantaina, 30.1.2016 klo 13:00 – 14.30 
Paikka Vuohiniemen rukoushuone 
Paikalla 21 osallistujaa 
 
Kokouksen alussa oli kahvitus, jonka jälkeen Juha-Pekka Honkasaari kertoi Onkilammin ja 
Tunturilammin kunnostustöistä. Syksyn aikana sieltä poistettiin vesikasvillisuutta niittämällä ja 
jyrsimällä. 
 
Kokouspöytäkirja: 
 

1. Hallituksen puheenjohtaja Pentti Mansukoski avasi kokouksen.  
2. Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Matti Peltola, sihteeriksi Markku Kuivalahti sekä 

pöytäkirjantarkastajiksi Maritta Mansukoski ja Timo Laaksonen. Sovimme, että 
pöytäkirjantarkastajat toimivat tarvittaessa myös ääntenlaskijoina. 

3. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
4. Kokouksen työjärjestys hyväksyttiin esityslistan mukaisesti (liite 1).  
5. Puheenjohtaja Pentti Mansukoski esitteli toimintavuoden 2015 tuloslaskelman (liite 2), 

taseen (liite 3) ja vuosikertomuksen (liite 4). Pentti Mansukoski luki 
toiminnantarkastajan lausunnon (liite 5).  

6. Tilinpäätös vahvistettiin ja vuosikertomus hyväksyttiin.  
7. Hallitukselle ja tilivelvollisille myönnettiin vastuuvapaus.  
8. Puheenjohtaja Pentti Mansukoski esitteli hallituksen valmisteleman 

toimintasuunnitelman (liite 6) sekä tulo- ja menoarvion (liite 7) vuodelle 2016. 
Toimintasuunnitelma sekä tulo- ja menoarvio hyväksyttiin ilman muutoksia.  
Jäsenmaksu päätettiin pitää 15 eurossa/henkilö ja 50 eurossa/yritys. Liittymismaksua 
ei peritä. 

9. Hallituksen puheenjohtajaksi valittiin yksimielisesti Erkki-Sakari Harju.  
10. Hallitukseen valittiin uudelleen seuraavat 11 jo edellisessä hallituksessa toiminutta 

jäsentä: Tuija Engbom, Erkki-Sakari Harju, Matti Honkajuuri, Juha-Pekka Honkasaari, 
Markku Kuivalahti, Perttu Laaksonen, Raija Lindqvist, Aulikki Nummenpää, Kari 
Pakarinen, Matti Peltola ja Juhani Salminen.  

11. Toiminnantarkastajaksi valittiin Päivi Lehtovaara ja varahenkilöksi Eija-Riitta 
Gröndahl.  

12. Muissa asioissa Pentti Mansukoski esitteli sähköperämoottoreiden käytön 
lupahakemuksen edistymistä. Tavoitteena on saada päätös ELY:stä kevääseen 
mennessä. Ideoimme karttaa Renkajärvestä, josta selviäisi tunnetut heikon jään 
kohdat. Keskustelimme kalaselvityksestä, josta vastaisi kalastusyhdistys. 
Valkeakivenojaan toivottiin myös laskeutusallasta. Asiaa selvitellään.  

13. Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 14.30. 
 

 
 

Matti Peltola        Markku Kuivalahti 
puheenjohtaja     sihteeri 

 
 
 

Timo Laaksonen   Maritta Mansukoski  
pöytäkirjan tarkastaja   pöytäkirjan tarkastaja 


